
Александар Вучић: Можемо да постигнемо вишу цену за Телеком него што је тражила претходна влада
субота, 01 јун 2013 06:48

БЕОГРАД - Први потпредседник Владе Александар Вучић рекао је да се за Телеком
сада може добити више новца него што је претходној влади нуђено, али да је проблем
недостатак пројеката у које би те паре биле уложене, док би издвајање тог новца за
плате у јавном сектору била "права катастрофа" за Србију.

  

  

"Шта са тим новцем, да га бацимо у бунар? Ако њиме смиримо социјалне тензије, шта
ћемо да радимо за годину дана, за две? Не продаје се нешто само ради продаје.
Проблем је што немамо пројекте у које бисмо те паре уложили. Ако би отишле у плате у
јавном сектору, то би била права катастрофа за Србију. Дефицит би додатно скочио, а
ресурс попут Телекома био би потрошен низашта", каже Вучић за данашње "Новости".

  

Вучић истиче да Србија има озбиљан проблем, на који се не обраћа пажња - "немамо
пројекте".

  

"Тако са кредитом за железницу на листи мора високо да се појави пруга Ваљево -
Лозница, зато што за то имамо пројекат. За друго не постоје. Не знамо шта да радимо са
пругом Панчево - Београд - Суботица, која би нас брзим возовима за 3,5 сата спојила са
Будимпештом. Или да до Загреба не путујемо седам сати, као што је сада. За ово не
постоје пројекти, а то су тешки и озбиљни проблеми", наводи Вучић.
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Он подсећа да је претходна влада желела да прода Телеком Србија за 1,4 милијарде
евра, док је највиша понуда била 1,1 милијарду евра.

  

"Мислим да смо, без обзира на то што је Телеком након тога темељно уништен, до
доласка Предрага Ћулибрка на чело компаније, у стању да постигнемо вишу цену",
истиче први потпредседник српске владе, како наводе "Новости".

  

Вучић као проблем истиче дугове наменске индустрије напомињући да њихово
пословање сада контролишу официри, преко надзорног одбора, а не политички
постављена лица.

  

"Контрола трошења новца је неопходна, јер ако држава улаже хоћемо да будете
профитабилни. А не да догодине опет буде иста кукњава и да држава поново даје
новац. То је кључни проблем, а не да ли можемо да продамо Телеком или не", рекао је
он.

  

Према писању "Блица", за Телеком Србија од свих државних фирми влада највеће
интересовање потенцијалних купаца, али се за сада ни са једним од потенцијална три
партнера није дошло до фазе која би могла да гарантује успешност расписаног јавног
позива.

  

Како је навео тај лист, са представницима владе су о Телекому разговарали амерички и
руски инвеститори, док је још у почетној фази разговор са државном
телекомуникационом кућом из Абу Дабија, а све више се прича и о интересовању
Телекома Аустрија, али и Дојче Телекома.

  

Садашње процене кажу да је за то предузеће данас могуће добити око две милијарде
евра, додаје "Блиц".
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(Танјуг)
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